
Title (en)
Process for making a workpiece in titanium by sintering and a decorative article made by such a process.

Title (de)
Verfahren zur Herstellung von einem Titanwerkstück durch Sintern und so hergestellte Dekorartikeln.

Title (fr)
Procédé de fabrication par frittage d'une pièce en titane et article décoratif réalisé selon un tel procédé.

Publication
EP 0635325 A1 19950125 (FR)

Application
EP 94111197 A 19940719

Priority
• CH 224693 A 19930723
• FR 9309530 A 19930730

Abstract (en)
The invention relates to a process for making a workpiece in titanium by sintering, characterised in that it consists in: - (a) mixing a titanium hydride
powder with a temporary binder, - (b) injecting the mixture obtained into a mould in order to obtain a workpiece of the desired shape, - (c) removing
the binder, - (d) heating the workpiece in a hydrogen atmosphere up to the desired sintering temperature, - (e) replacing the hydrogen atmosphere
by a vacuum or a non-reactive atmosphere once the sintering temperature has been attained, and - (f) cooling the workpiece in the atmosphere of
the non-reactive gas.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de fabrication par frittage d'une pièce en titane, caractérisé en ce qu'il consiste à: (a) mélanger une poudre
d'hydrure de titane à un liant temporaire, (b) injecter le mélange obtenu dans un moule pour obtenir une pièce de forme souhaitée, (c) éliminer le
liant , (d) chauffer la pièce sous une atmosphère d'hydrogène jusqu'à la température de frittage désirée, (e) remplacer l'atmosphère d'hydrogène par
le vide ou une atmosphère non réactive une fois que la température de frittage a été atteinte, et (f) refroidir la pièce dans l'atmosphère du gaz non
réactif.
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